
Referat Ungeudvalg den 14.5.2014 
 

 Ungeudvalget ( hvem sidder her fremover) 
Anders har søgt job andet steds i landet og får ikke mulighed for at fortsætte. 
Anna er stoppet. 
Gita fortsætter 
Majbritt fortsætter 
Ole fortsætter 
Gita lave et opslag på facebook og Hammernyt.dk vedr. at finde et nyt medlem samt få Anna til at 
vende den i skole bestyrelsen, om der er nogen interesserede. 
 

 Skaterbane m m. (status) 
35.000 kr. hjemme fået udsættelse til 1.10.2014 
Mangler tilbagemelding fra SPAR NORD AKA fonden og Lokale Anlæg i alt 95.000. kr. 
PLAN B: Christian vil undersøge om skaterbane fra Multihuset kan flyttes til Grindsted og undersøge 
om Ungdomsskolen vil være behjælpelig med at lave et projekt om reparation af banen.  Anders 
kontakter Rene vedr. pris på asfalt 
 

 Møde om børn og unges fritidsaktiviteter 3/6 (hvem gør hvad) 
Tovholdere: Gita & Ole 
Opfølgning fra sidste år 
Nye ønsker / tiltag / Udfordringer. 
Christian vil komme med et bud på en foredragsholder.  
Christian laver info om ungdomsklubben, som Gita fortæller om. Gita tovholder sammen med Ole. 

 

 Ungdomsklubben ( status) skal der søges ekstra timer 
Der har ikke været så mange 7. kl.  De ældre er der en del af. Starter op igen i september.  
Har søgt penge EU midler til at komme til Georgien.  
 

 Nyt udvalg, der skal samarbejde med skolen/skolebestyrelsen primært om at lave et 
forsamlingshus / aula. Ole S, Lasse Breddam, Ellen Høegh og Poul Dahl. 
 

 Evt. 
 

 Næste møde den 17.9.2014 kl. 17.15 
 
 

 


